
ZÁPIS 
z 15. zasedání finančního výboru ze dne 4. 2. 2025 

 
 
Přítomni:, Ing. Kuba, Mgr. Kameník, Mgr. Partyka 
 
Omluveni: Ing. Fomiczewová, pan Lindovský 
 
Hosté:  Mgr. Bc. Blišťanová, paní Frenštátská  
 
Zapisovatel: Ing. Karel Buchta 
    

1) Zahájení  
 

Jednání zahájil předseda finančního výboru (dále jen FV) Ing. Kuba, který přivítal všechny 
přítomné, pro nemoc se nezúčastní Ing. Fomiczewová a pan Lindovský. Konstatoval, že FV je 
usnášeníschopný (z 5 členů FV jsou přítomni 3.) Následně Seznámil přítomné s předloženým 
programem jednání.  
 
Program jednání: 
 

1) Zahájení 
2) Transfery NNO dle dotačních programů z rozpočtu města na rok 2025  
3) 1. změna rozpočtu města na rok 2025  
4) Různé  
5) Závěr 

  
Nebyl vznesen návrh na změnu či doplnění programu jednání, bylo hlasováno o předloženém 
programu. 
Hlasování: Přítomno:  3  Pro: 3       proti: 0                  zdržel se: 0 
 
Program byl schválen.  
 
 

2) Transfery NNO dle dotačních programů z rozpočtu města na rok 2025 
 
Bod uvedl Ing. Kuba a  předal slovo Ing. Buchtovi, který  seznámil členy finančního výboru 
s předloženým materiálem. FV se vyjadřuje k poskytovaným dotacím nad 250 tis. Kč, nižší částky 
jsou v kompetenci rady města a nejsou proto ve FV projednávány. Na pondělním jednání rady 
města nedošlo k úpravě částek pro jednotlivé organizace. Ing. Kuba vznesl dotaz na  žádost 
„cyklistů“ – loni žádal FORCE TEAM, letos OTTOSPORT. V diskusi bylo vyjasněno, že došlo pouze 
ke změně názvu spolku.  
 
Návrh na usnesení 

1. Finanční výbor města doporučuje zastupitelstvu města schválit uzavření smlouvy o 
poskytnutí dotace z rozpočtu města na rok 2025 v částkách doporučených radou města. 

 
Hlasován o usnesení: Přítomno:  3  Pro:  3               proti:  0              zdržel se: 0  
 
Návrh usnesení byl přijat 
 
 



3) 1. změna rozpočtu města na r. 2025 
 

Bod uvedl Ing. Kuba a předal slovo Ing. Buchtovi, který informoval přítomné o předloženém 
návrhu rozpočtových změn. Celkové příjmy se nemění (cca. 450,7 mil. Kč). Celkové výdaje se 
zvyšují o 5 838 tis. Kč a dosáhnou cca. 798 mil. Kč. Financování se zvyšuje rovněž o 5 838 tis. Kč, 
na cca. 347,3 mil. Kč, z toho vlastní zdroje představují 180,3 mil. Kč. Běžné výdaje se zvyšují o 2 
950 tis. Kč. Jedná se o výdaje na projektovou dokumentaci oprav po povodni (1 mil. Kč - přesun 
z kapitálových výdajů), nábytek do budovy IPOS (1 mil. Kč), převod zůstatku SF z r. 2024 dle 
statutu SF do r. 2025 (950 tis. Kč). 
Kapitálové výdaje se navyšují o 2 887 tis. Kč. Jedná se o projektovou dokumentaci na obnovu MK 
po povodních (nutná pro žádost o dotace) 3 mil. Kč, dále o PD na „dostupné družstevní bydlení“ 
1 mil. Kč, interiéry na akci „ Revitalizace školy ul. Kalvodova (MŠ, ZŠ) 1 mil. Kč a navýšení PD na 
sál IPOS o 300 tis. Kč (celkem 2050 tis. Kč), o 350 tis. Kč se navyšuje PD „lokalita Kalvodova“.  
Vedle zmíněného přesunu 1 mi. Kč do provozu (PD na MK) se snižují dle skutečnosti různé PD 
v objemu 1 763 tis. Kč. V následné diskusi Mgr. Bc. Blišťnová sdělila, že povodní město utrpělo 
velké škody a obnova bude záležitostí několika let, využije k tomu dotační programy (u obnovy 
do původního stavu 70% dá stát), součástí žádostí je PD. Pro fyzické osoby bude vyhlášen živel 3 
– město zajistí pro zájemce seminář, kde se lidé dostanou informace pro podání žádosti. Dále 
zodpověděla dotaz Mgr. Partyky na otevření MŠ, ZŠ Kalvodova a budovy na Dukelské 718/6 
(dětská skupina) – předpoklad je od září 2025. 
 
Návrh na usnesení 
 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu města schválit 1. změnu rozpočtu města na rok 2025 
spočívající v rozpočtových opatřeních č. 37/2025 – 41/2024, kterou se příjmy nemění, výdaje se 
zvyšují  o 5 837 737,81 Kč, financování se zvyšuje o 5 837 737,81  Kč a celkový objem rozpočtu 
se upravuje na 797 968 642,09 Kč.  
 
Hlasování: Přítomno:  3  Pro  3       proti:   0   zdržel se: 0 
 
Návrh usnesení byl přijat. 
 

4) Různé 
 

V rámci bodu se Ing. Kuba dotázal na prostor u Barbadosu a na most Rejvízská – dle Mgr. Bc. 
Blišťanové je zpracovaná studie, řešen bude v návaznosti na odstranění povodňových škod 
(prioritou je obnova komunikací), Rejvízský most je  v nevyhovujícím stavu, patří Ol. kraji, který 
ho opraví pouze s podmínkou, že si ho město převezme do vlastnictví (pro město z dopravního 
hlediska most nemá význam), dále informovala členy FV o převodu pozemků ze státu na město 
(náhradní výstavba po povodních). Mgr. Partyka se dotazoval na zastřešení kluziště a bazén 
v České Vsi. Dle Mgr. Bc. Blišťanové se  připravuje žádost na NSA, vzhledem k napjatému 
rozpočtu (povodně, připravovaná revitalizace sídl. Pod Chlumem, sál IPOS) nebude letos řešeno, 
akce „Bazén Česká Ves“ běží, došlo k navýšení ceny (podají žádost na NSA o dotaci), musí se 
doložit dofinancování cca. 83 mil. Kč ze strany SMOJ (komplikace u některých obcí). 
 

5) Závěr 
 
Ing. Kuba poděkoval všem přítomným za aktivní účast a ukončil jednání. Příští řádné zasedání 
FV  se uskuteční  1. dubna 2025, v 15,00 hod. v zasedací místnosti na Radnici. 
 
 

       předseda FV 
         Ing. Kuba 

Zapsal: Ing. Buchta 


